
Zápisnica 
z rokovania Obecného zastupiteľstva v Likavke dňa 14.9.2011 

 
Starosta obce: Ing. Marián Javorka 
Hlavný kontrolór obce: Mgr. Janka Pavlíková 
Prednosta OcÚ: Ing. arch. Iveta Hatalová 
Prítomní poslanci: Mgr. Peter Brtko, Ing. Peter Klačko, Mgr. Vladimír Klopta, Igor Marton, 
JUDr. Jaromír Pavlík, Jozef Peniak, Ing. Dušan Štefaničiak, Ing. Michal Švento, Mgr. Iveta 
Žerebáková   
 
Program rokovania:                                                                                       
1. Otvorenie zasadnutia obecného zastupiteľstva voľba návrhovej komisie, určenie 

zapisovateľa a overovateľov zápisnice a schválenie programu rokovania obecného 
zastupiteľstva. 

2. Kontrola uznesení z ostatného zasadania obecného zastupiteľstva. 
3. Dodatok č. 1 k Zásadám hospodárenia s majetkom obce Likavka. 
4. Žiadosti o dotáciu z rozpočtu obce. 
5. Žiadosť obce o poskytnutie dotácie podľa § 2 písm. b) zákona č. 226/2011 Z. z. 

o poskytovaní dotácií na spracovanie územnoplánovacej dokumentácie obcí. 
6. Žiadosť obce o nenávratný finančný príspevok na projekt „Intenzifikácia a modernizácia 

systému separovania odpadu v obci Likavka. 
7. Všeobecne záväzné nariadenie obce Likavka č. 3/2011 o zákaze prevádzkovania 

hazardných hier na území obce. 
8. Žiadosť o prenájom priestorov ambulancie v budove súp. č. 865. 
9. Plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce Likavka na II. polrok 2011. 
10. Zmena rozpočtu obce. 
11. Informácie starostu obce. 
12. Diskusia 
13. Záver 
 
K bodu č. 1: Rokovanie OZ otvoril starosta obce. Privítal prítomných a konštatoval, že OZ je 
uznášania schopné, nakoľko sú prítomní všetci poslanci. Starosta obce otvoril diskusiu 
k predloženému návrhu programu. Bez diskusie. OZ schválilo program rokovania uznesením 
č. 52/2011. 
Hlasovanie: 9 – 0 - 0 
Starosta obce navrhol do návrhovej komisie p. Jozefa Peniaka za predsedu a Mgr. Petra Brtku  
a Mgr. Vladimíra Kloptu za členov návrhovej komisie a otvoril diskusiu. Bez diskusie. OZ 
zvolilo návrhovú komisiu uznesením č. 53/2011. 
Hlasovanie: 9 – 0 - 0 
Starosta obce navrhol za zapisovateľku zápisnice prednostku OcÚ a otvoril diskusiu. Bez 
diskusie. OZ schválilo prednostku OcÚ za zapisovateľku zápisnice uznesením č. 54/2011 a). 
Hlasovanie: 9 – 0 - 0 
Starosta obce navrhol za overovateľov zápisnice Ing. Michala Šventu a  Mgr. Ivetu 
Žerebákovú a otvoril diskusiu. Bez diskusie. OZ schválilo overovateľov zápisnice uznesením 
č. 54/2011 b). 
Hlasovanie: 9 – 0 - 0 
 
K bodu č. 2: Hlavná kontrolórka obce vykonala kontrolu uznesení z ostatného zasadania OZ. 
Skonštatovala, že uznesenia z ostatného zastupiteľstva boli splnené. Starosta obce uviedol, že 
uznesením č. 41/2011 sa vedenie ZŠ s MŠ a ŠJ bude zaoberať v mesiaci september a otvoril 



diskusiu. Bez diskusie. OZ vzalo na vedomie kontrolu uznesení z ostatného zasadnutia OZ 
uznesením č. 55/2011.             
Hlasovanie: 9 – 0 – 0  
 
K bodu č. 3: Starosta obce predložil Dodatok č. 1 k Zásadám hospodárenia s majetkom obce 
Likavka. Prednostka OcÚ konštatovala, že pri kontrole dokumentu po schválení 
pozmeňovacích návrhov zistila nezrovnalosti v jednotlivých článkoch, preto je potrebné 
urobiť úpravu. Starosta otvoril diskusiu. Bez diskusie.  OZ prijalo uznesenie č. 56/2011.   
Hlasovanie: 9 – 0 – 0 
 
K bodu č. 4: Starosta obce predložil žiadosti o dotáciu z rozpočtu obce. Žiadosť 
stolnotenisového oddielu OŠK Likavka bola na sumu 450.- eur. Starosta obce otvoril 
diskusiu. Mgr. Klopta žiadal, aby sa stolnotenisový oddiel upozornil, že si majú jednou 
žiadosťou žiadať o dotáciu na celý kalendárny rok. Starosta obce ukončil diskusiu. OZ prijalo 
uznesenie č. 57/2011 a). 
Hlasovanie: 9 – 0 – 0 
OZ „Aktívni seniori“ pri LIKAVA – DSS a ZpS Likavka dali žiadosť o príspevok na ich 
činnosť /autobusový zájazd/. Starosta obce otvoril diskusiu. JUDr. Pavlík dal návrh na sumu 
100.- eur. Starosta obce ukončil diskusiu. OZ prijalo uznesenie č.  57/2011 b). 
Hlasovanie: 9 – 0 – 0 
Folklórna skupina LIKAVA podala žiadosť o dotáciu na svoju činnosť. Nakoľko nie je 
právnickou osobou, nie je možné jej poskytnúť dotáciu v zmysle VZN obce Likavka č. 
2/2005 o podmienkach poskytovania dotácie z rozpočtu obce v znení VZN obce Likavka č. 
4/2006. Folklórna skupina LIKAVA bude financovaná cez rozpočet obce Likavka. 
 
K bodu č. 5: Prednostka OcÚ informovala o možnosti získať dotáciu v zmysle zákona č. 
226/2011 Z. z. na spracovanie územnoplánovacej dokumentácie. Starosta obce otvoril 
diskusiu. Bez diskusie. OZ prijalo uznesenie č. 58/2011. 
Hlasovanie: 9 – 0 – 0 
 
K bodu č. 6: Starosta obce oboznámil OZ s procesom prípravy projektu „Intenzifikácia 
a modernizácia systému separovania odpadu v obci Likavka. OZ schválilo uznesenie č. 
59/2011 a). 
Hlasovanie: 9 – 0 – 0 
OZ schválilo uznesenie č. 59/2011 b). 
Hlasovanie: 9 – 0 – 0 
 
K bodu č. 7: Starosta obce uviedol, že novela zákona o hazardných hrách umožňuje obci 
nepovoliť prevádzkovanie hazardných hier na svojom území. Prednostka OcÚ predniesla 
návrh VZN obce Likavka o zákaze prevádzkovania hazardných hier na území obce, z ktorého 
môže OZ zakázať prevádzkovanie len určitého druhu hazardnej hry. Starosta obce otvoril 
diskusiu. JUDr. Pavlík poukázal na skutočnosť, že v roku 2013 bude prevádzkovanie 
výherných hracích prístrojov, technických zariadení a videohier zo zákona možné len v herni 
a teda zákaz je zbytočný. K jeho názoru sa pripojil p. Igor Marton a Ing. Štefaničiak. JUDr. 
Pavlík dal návrh, aby sa zakázali len hazardné hry v kasíne. Ing. Švento podal návrh, aby sa 
zakázali aj hazardné hry prevádzkované prostredníctvom technických zariadení 
obsluhovaných priamo hráčmi alebo prevádzkované prostredníctvom telekomunikačných 
zariadení a videohry. Starosta obce ukončil diskusiu. Za návrh JUDr. Pavlíka hlasovali Ing. 
Peter Klačko, Mgr. Vladimír Klopta, Igor Marton, JUDr. Jaromír Pavlík, Jozef Peniak, Ing. 



Dušan Štefaničiak, Mgr. Iveta Žerebáková, proti bol Mgr. Peter Brtko, zdržal sa Ing. Michal 
Švento. OZ prijalo uznesenie č. 60/2011. 
Hlasovanie: 9 – 0 – 0 
 
K bodu č. 8: Starosta obce oznámil, že MUDr. Viera Domeniková ruší ambulanciu 
praktického lekára pre deti a dorast a o prenájom ambulancie požiadala MUDr. Gubalová, 
ktorá si chce v obci Likavka zriadiť ambulanciu praktického lekára pre deti a dorast. 
Prednostka OcÚ uviedla, že nakoľko sa jedná o verejný záujem je možné schváliť prenájom 
priestorov bez verejnej súťaže. Starosta obce otvoril diskusiu. Poslanci OZ podporili tento 
návrh a schválili uznesenie č. 61/2011 a).  
Hlasovanie: 9 – 0 – 0 
K návrhu zmluvy o prenájme nebytových priestorov mal niekoľko pripomienok Mgr. Klopta. 
Žiadal vypustiť zo zmluvy niektoré duplicitné znenia a dal návrh, aby sa do zmluvy 
zapracoval text nasledovného znenia: Prenajímateľ si vyhradzuje právo vykonať úpravu 
nájomného v závislosti od priemernej medziročnej inflácie zverejnenej Štatistickým úradom 
SR. Prednostka OcÚ uviedla, že by bolo nekorektné upravovať nájomné v závislosti od 
inflácie len u jedného nájomcu. Poslanci OZ súhlasili, že zatiaľ sa ponechá nájomné podľa 
návrhu zmluvy s tým, že sa pristúpi k úprave všetkých nájomných zmlúv. OZ prijalo 
uznesenie č. 61/2011 b). 
Hlasovanie: 9 – 0 - 0  
 
K bodu č. 9: Hlavná kontrolórka obce predniesla návrh plánu činnosti hlavného kontrolóra 
obce na II. polrok 2011. Starosta obce otvoril diskusiu. Bez diskusie. OZ schválilo uznesenie 
č. 62/2011. 
Hlasovanie: 9 – 0 - 0  
Hlavná kontrolórka obce predniesla žiadosť o možnosti vykonávať inú zárobkovú činnosť. 
Starosta obce otvoril diskusiu. Bez diskusie. OZ schválilo uznesenie č. 63/2011. 
Hlasovanie: 9 – 0 - 0  
 
K bodu č. 10: Prednostka OcÚ predložila návrh zmeny rozpočtu obce rozpočtovým 
opatrením č. 2/2011. Starosta obce otvoril diskusiu. Predseda finančnej komisie Mgr. Klopta 
predniesol stanovisko finančnej komisie, ktorá odporučila predložený návrh schváliť. Požiadal 
o predkladanie dôvodovej správy. Ing. Švento sa informoval, či sa dopláca na bežné výdavky 
základnej školy. Prednostka OcÚ uviedla, že základná škola je financovaná zo štátneho rozpočtu a na 
bežné výdavky obec nedopláca. Prednostka OcÚ informovala OZ o potrebe zakúpenia chladiaceho 
zariadenia pre server. OZ schválilo jeho zakúpenia v hodnote do 2.000.- eur. 
Hlasovanie: 9 – 0 – 0 
Starosta obce v rámci prejednávania tohto bodu programu vyzval Mgr. Richarda Koiša, aby 
predniesol žiadosť stavebníkov ohľadom vybudovania dažďovej kanalizácie a pozemnej 
komunikácie v lokalite IBV Pod hradom – 9 rodinných domov s tým, že on zakúpi a následne 
daruje obci materiál na vybudovanie dažďovej kanalizácie podľa projektovej dokumentácie, 
zafinancuje predrealizačné zameranie a projektovú dokumentáciu na pozemnú komunikáciu a 
dažďovú kanalizáciu a obec zabezpečí stavebné práce na vybudovanie dažďovej kanalizácie 
a vybudovanie pozemnej komunikácie pre účely výstavby na svoje náklady. Starosta obce 
otvoril diskusiu. Ing. Štefaničiak položil otázku, čia bude dažďová kanalizácia po jej 
vybudovaní a kto sa bude o ňu starať. Starosta obce uviedol, že dažďová kanalizácia bude 
obecná. Poslanci podporili vybudovanie tejto investičnej akcie s tým, že náklady obce 
nepresiahnu 10.000.- eur bez DPH. Starosta obce ukončil diskusiu. OZ schválilo uznesenie č. 
64/2011 Hlasovanie: 9 – 0 – 0 
OZ schválilo zmenu rozpočtu podľa predloženého návrhu  uznesením č. 65/2011. 
Hlasovanie: 9 – 0 – 0 



K bodu č. 11: Starosta obce informoval OZ o nasledovných skutočnostiach: 
- Rokovanie s Vodárenskou spoločnosťou Ružomberok, a. s. ohľadom odkanalizovania 
časti ul. J. Hollého. 

- Súd ohľadom dlhu p. Gluta. 
- Okresný dopravný inšpektorát odsúhlasil umiestnenie 2 spomaľovacích prahov na ul. 

Pod Paračkou a osadenie zodpovedajúceho dopravného značenia. 
- Zaslanie žiadosti na vykonanie pozemkových úprav na ministerstvo. Odpoveď – 

finančné prostriedky na pozemkové úpravy sú v súčasnosti vyčerpané. 
- Žiadosť na odkúpenie budovy pri bývalej horárni zaslaná na Lesy SR. Odpoveď – 

predaj bude prebiehať verejnou obchodnou súťažou. 
- Žiadosť na úpravu železničného priecestia zaslaná na ŽSRR, čiastočne došlo k úprave. 
- Zaslaný projekt na dotáciu z MONDI SCP, a. s. – obec získala 6.000.- eur pre ZŠ 

s MŠ. 
- Bol zverejnený na pripomienkovania územný plán obce. 
- V telocvični ZŠ s MŠ sa vykonáva rekonštrukcia podlahy. 
- Upravila sa priekopa na ul. Školskej a Š. Jánovčíka. 
- Pripravuje sa projekt na získanie dotácie na vypracovanie územného plánu obce a na 

odpadové hospodárstvo. 
- Obec zabezpečila potravinovú pomoc pre sociálne odkázaných občanov. 
- Bola položená dlažba na terase budovy TJ. 
- P. J. Hradský pracuje v rámci chránených dielní.  
- Plánuje sa odstrániť ostrovček pri kultúrnom dome na ul. Hviezdoslavovej.  
- Regionálny úrad verejného zdravotníctva vykonal meranie hluku na ceste I/59. 
- Osadené boli merače rýchlosti na ceste I/59.  

OZ prijalo uznesenie č. 66/2011. 
Hlasovanie: 9 – 0 - 0    
 
K bodu č. 12: Starosta obce otvoril všeobecnú diskusiu. V úvode požiadal o slovo občan p. 
Jozef Bakoš, ktorý sa sťažoval, že obec Martinček budovala kanalizáciu bez upovedomenia 
vlastníkov pozemkov. Ďalej sa sťažoval, že obec využíva pozemky súkromných vlastníkov a 
že predala budovu po sovietskej armáde a nevysporiadala pozemok a tým porušila uznesenie 
vlády. Starosta obce mu odpovedal, že po sovietskej armáde zostalo viac budov a tá  budova, 
ktorú on spomína obec nepredala, nakoľko bola v rozpade a dnes už neexistuje. Ing. 
Štefaničiak upozornil, že ak sa naďalej bude navážať zemina na miesto bývalého smetiska, 
môže dôjsť k zosuvu, ďalej žiadal o vybudovanie osvetlenia a chodníka ku rodinným domom 
smerom na Kramariská. Starosta obce povedal, že zistí možnosti rozšírenia krajnice na ceste 
I/59 a tým aj vybudovanie chodníka. P. Igor Marton dal návrh, aby sa pokračovalo v príprave 
stavebného obvodu Úboč. JUDr. Pavlík upozornil na havarijný stav potoka na ul. 
Mikuštiakovej a na doplnenie dopravného značenia na ul. Za školou /“Prikázaný smer“/. 
Starosta informoval, že o havarijnom stave potoka  upozornil listom Povodie Váhu. P. Jozef 
Peniak požiadal o zabezpečenie úpravy dopravného značenia a prechodu pre chodcov na ceste 
I/59 pri autobusovej zastávke a upozornil na nevhodné parkovanie návštevníkov hradu. 
Starosta obce informoval, že doc. Lizák oslovil obec so záujmom využitia jedného zo svojich 
pozemkov na oddychovú zónu s možnosťou parkovania osobných áut. Ing. Štefaničiak 
tlmočil názor obyvateľov danej lokality, ktorí majú výhrady k budovaniu parkoviska. Mgr. 
Vladimír Klopta sa informoval o možnosti váženia kamiónov na ceste I/59. Starosta 
informoval o odpovedi z dopravného inšpektorátu, že váženie bude v závislosti od možností, 
ktoré dovoľuje daná lokalita. Ďalej Mgr. Klopta predložil návrh na vyradenie kníh 
a gramoplatní, ktoré prerokovala finančná komisia. OZ schválilo uznesenie č. 67/2011.      
Hlasovanie: 9 – 0 – 0 



Hlavná kontrolórka obce informovala o kontrole pokladne a pohľadávok. Starosta obce 
ukončil diskusiu. OZ prijalo uznesenie č. 68/2011. 
Hlasovanie: 9 – 0 – 0 
 
K bodu č. 13: Starosta obce poďakoval prítomným za účasť a ukončil rokovanie OZ. 
   
 
 
Ing. arch. Iveta Hatalová, v. r.      Mgr. Iveta Žerebáková, v. r.           Ing. Marián Javorka, v. r.       

prednostka OcÚ                                    overovateľ                                 starosta obce 
 
 
                                                    Ing. Michal Švento, v. r.  
                                                              overovateľ         
 
   
  
 

 


